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内观鸟巢和水立方，乘坐当当车，参观国家大剧院

                    乘三轮车游胡同，乘慈禧水道进入颐和园，清朝国子监

景点: 天安门广场/故宫/颐和园/居庸关长城/定陵/王府井大街/天坛/景山公园/胡同

                 西安兵马佣/大雁塔

美食: 北京烤鸭/皇帝宴/西安农家风味餐/陕西特色裤带面/特色火锅/陕北风味

特色: 杂技表演

第一天：新加坡 –北京- 西安

紫金山大酒店或同级 

( 晚 )

聚集新加坡樟宜机场搭乘豪华客机前往世界四大古都之一---西安。西安与

雅典、罗马、开罗并称为世界四大古都，从公元前 11 世纪到公元 10 世纪左

右，先后有 13 个朝代或政权在西安建都或建立政权，历时 1100 余年，其中，

西周、秦、西汉、唐，是西安历史上的鼎盛时期。晚餐后，我们将前往仿

古一条街，老君山“仿古一条街”项目以涌泉为中心，开挖长达 2 公里，宽

约 3-10 米的人工运河，沿河两岸可置换出 4 万平方米优质地产，全部设计

规划为单层仿古建筑，规划投资 5600 万元，建成“小桥流水、清泉碧波、

青山蓝天、雕梁画栋”的新街景。

第二天：西安

紫金山大酒店或同级 

( 早/午/晚餐 )

早餐后游览目前世界上保存最完整规模最大的古城遗址-西安古城墙。600 多

岁的古城墙如今已经修缮完毕，这是中国建国以来最庞大的文物修复工程，

耗资 2亿人民币。随后漫步在钟鼓楼广场，体验古代文明与现代文明的交相

辉映。此外还将参观唐代高僧玄奘翻译佛经的火慈恩寺保存佛教用的大雁塔，

相传《西游记》里的唐僧玄奘就是火慈

恩寺的第一任方丈，而大雁塔也成了古

都西安的代表性建筑。最后将安排大家

游览再现中国封建王朝最鼎盛时期唐王

朝仿古风物的大唐芙蓉图，肯定会是您

流连忘返。

第三天  

西安紫金山大酒店或同级                ( 早/午/晚餐 ) 
早餐后乘大巴参观世界第八大奇迹---，秦始皇陵是中

国历代帝王陵中规模最大，埋藏物最多的一座陵园。

兵马俑陪葬坑内出土的兵马俑多达数千件，都与真人

真马一样大小，形象生动逼真，它是中国考古史上的

重大发现，也是世界伟大的奇迹之一。午餐品尝陕西

特色裤带面，之后前往游览中国古代四大美女之一杨

贵妃沐浴质地--华清池，这里以温泉和风景秀丽著称，

园内景色清幽，令人陶醉。晚餐将品尝丰盛的西安特

色火锅。

第四天 西安-北京 

4 星酒店大江山                        ( 早/午/晚餐 ) 
早餐后前往参观富有西安当地特色的古民居高家大院。在这里您可以看到古

家具，砖雕艺术，名人字画，民间剪纸等旅游纪念展品，之后前往参观唐高

宗孝治和女皇武则天的合葬墓乾陵及其陪葬墓永秦公主墓，乾陵也是一个巨

大的陵园，展示了盛唐时期的精湛的雕刻艺术。永秦公主是武则天的孙女，

她的死至今还是个谜。傍晚送往机场，搭乘内陆航班飞往北京。然后去到北

京最出名，最繁华的步行街-王府井大街，世界各地品牌都聚集在那里，让

你感受时尚的北京，购物的天堂，逛街后我们还会去解馋的好地方，要吃当

地地道的小吃，就要到东华门一条街。今晚您将观赏杂技表演，并品尝我们

特别为您准备的仿膳皇帝宴。

第五天：北京 

4 星酒店大江山 

( 早/午/晚餐 )    
今天早餐后前往游览世界最大的广场-天安门广场。广场中央矗立着人民英

雄纪念碑，西面是人民大会堂，东面是中国革命博物馆和历史博物馆，南

面是毛主席纪念堂。您将前往游览故宫紫禁城，它是世界上最大规模的帝

王宫殿，为明，清两代皇帝的皇宫，先后居住过 25 个皇帝，是中国现存最

大，最完整的古筑群。午餐后将前往游览著名-颐和园，我们将乘坐慈禧水

道进入颐和园，它是清代帝王的避暑花园，是中国现存规模最大的皇家园

林建筑。我们将参观国家大剧院，国家大剧院主体建筑由外部围护结构和

内部歌剧院、音乐厅、戏剧场和公大厅及配套用房组成，国家大剧院整个

壳体钢结构重达 6475吨，东西向长轴跨度 212.2 米，是目前世界上最大的

穹顶，也是北京最深的建筑，它有亚洲最大管风琴，造价高达 3000 万元。

第六天：北京               

                                      ( 早/午/晚餐 ) 
今天您将前往参观中国古代最伟大的建筑--万里长城，长城始建于战国时代，

全长六千余公里，是唯一能在月球上看到的人工建筑群。“不到长城非好汉！

”今天您将登上长城，极目远望，山河壮丽，好一派北国风光。随后您将参

观明代之十三陵地下宫殿，它是明朝迁都北京后十三个皇帝的陵墓，发掘出

来的地下宫殿就是定陵。我们将去内观鸟巢和水立方，感受 2008 年北京奥

运会留下的激情和奥林匹克的精神，回忆那些精彩的瞬间，过后我们将去参

观清朝的国子监，它建于元朝大德十年（公元 1306 年），是我国元、明、

清三代国家管理教育的最高行政机关和国家设立的最高学府。参观完以后我

们将去前门大街逛街，坐当当车，潇洒尽情的玩乐。

第七天  北京

                                                                                  ( 早/午/晚餐 )
    
早餐后您将前往游览中国最大的庙宇建筑-天坛，它是明，清两代皇帝祭天，

祈求风调雨顺，五谷丰登之圣地，也是中国现存规模最大，形式最精美的

皇家坛庙建筑群。续游正阳门箭楼。我们将坐三轮车游北京老胡同，感受

第八天  北京-新加坡

                                                                                       （ 早餐 ）
早餐后我们去雅秀市场，那里的物品琳琅满目，价格合理，然后去到北京最

出名，然后我们就自由活动或购物，下午依时送往机场，搭乘豪华客机返回

温暖家园新加坡，希望您与星和旅游度过一段愉快的假期。
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现代气息浓厚下的不一样风情的古都北京。然后我们去参观丝绸城。

                                                           *行程若有变动，以中国当地旅行社安排为准       

EXCITINGHIGHLIGHTS: INSIDE VISIT BIRD NEST AND WTER CUBE, RIDE DANG DANG BICYCLE,
                VISIT CHINA’S NATIONAL GRAND THERTER, TAKE CIXI WATER CHANNEL INTO SUMMER PALACE
                QIN SHI HUANG TERRACOTTA WARRIORS
LOCAL FLAVOUR PEKING ROAST DUCK, EMPEROR’S BANQUET, DUMPLING BANQUET，SHANBEI FLAVOUR,
                                   XI’AN VILLAGE FLAVOUR,SHANXI KUDAI NOODLE                                   
LOACA FERFORMANCE   BEIJING ACROBATIC SHOW

DAY01      SINGAPORE – BEIJING-XI AN    
Purple Mountain Hotel or Similar Class     4star                ( D ) 
Assemble at Changi Airport for your departure to China, Xi An. Xi’an, in ancient 
times known as Chang’an, it is located at on the largest tributary of the Yellow 
River to the Weihe River Guangzhou Plain south-east. Xi’an has built 3,100 years 
of history.  In the ancient time of China, Xi’an is China’s political, economic, 
cultural and international exchange center. , it with Italy, Greece, Athens, Cairo, 
and Egypt are termed “the world’s four major ancient capitals.”
Upon Arrival, we will visit Laojunshan “Antique Street” springs to the center 
project will be excavated 2km, 3-10m width of the artificial canals, can begin in 
the replacement of 40,000 square meters of quality real estate, architectural design 
and planning for all single objects, plans to invest 56 million RMB to build 
“bridges destroyed, Ching chuan kang ocean, Castle Peak Sky, the restaurants 
with red tiles” of the new streetscape. 

Day 02 XI’AN                                         
Purple Mountain Hotel or Similar Class     4star      ( B/L/D ) 
After breakfast, Visit the world's most complete preservation of the largest ancient 
city ruins - Xi'an ancient city wall. More than 600-year-old ancient city wall has 
completed renovation, which is the largest since the founding of China's cultural 
relics restoration project, costing 200 million RMB. Then walk through the 
ZhongGu lou  Square, the experience of ancient civilization and modern 
civilization. We will also visit the Dayan 
tower, the ancient capital of Xi'an Dayan 
tower has become the representation of the 
construction. Finally we visit will be 
arranged to reproduce the most prosperous 
feudal dynasty in China and antique Datang 
Furong map, will definitely your will be likes this trips.

Day 03 Xi'an                                                                   
Purple Mountain Hotel or similar class                       ( B/L/D ) 

After breakfast by bus to visit the world's eighth largest - 
Qin Shi Huang Terracotta Warriors, Qin Shi Huang 
Terracotta Warriors is the largest tomb of China's past 
emperors. Include thousands of terracotta warriors and 
horses, and real-life-size, lifelike image of a lively, it is the 
history of China's major archaeological discovery, but also 
one of the world's great miracles. At lunch will taste 
characteristics of Shanxi Kudaimian , after going to visit 

Hua Qing Chi Hot Spring, here can try  the hot springs and  discovery beautiful 

Day 04 XI’AN-BEIJING                                                           
4 星酒店大江山 

( B/L/D )    
After breakfast to visit Xi’an local characteristics of ancient  Gumingjugaojia 
dayuan. Here you can see ancient furniture, Zhuandiao Arts, Crafts celebrities, 
such as folk paper-cut exhibition of the tourism, after the visit to the 
Tanggaozhongxiaozi and the Queen of Wu Zetian and princess of Yongshuo 
tomb, Qianling is also a huge cemetery, during the Tang Dynasty displayed 
superb carving art. Yong-Chun Wu Zetian is the granddaughter of Princess 
yongshu, her death is still a mystery. Evening to the airport, take domestic flights 
to Beijing. Arrived in Beijing , we will go to the Wang fu Jing street and 
DongHua Men food street .where you can enjoy a lot of nice food and snacks. 
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scenery, Dinner will be tasted Xi'an hot pot. Dinner will be arranged to visit Beijing wonderful acrobatic show.

Day 05: Beijing 
                                                                                          ( B/L/D ) 
Today after breakfast, You will visit the Tiananmen Square, the largest public 
square in the world. In the Square, you will see the monument for People’s 
Republic of China heroes, memorial hall for Chairman Mao Ze Dong, hall for 
general membership meeting, and historical museum. You will also go to the 
Forbidden City, which is the residence of the Emperors of the Ming and Qing 
Dynasties. Located in the heart of Beijing, the Imperial Palace covers an amazing 
large area of 1012 hectares of land. The whole complex includes 6 main palaces 
and other smaller buildings, containing slightly over 9,000 rooms in total. You 
will also take cixi water channel in summer palace, the garden for Qing emperors, 
and also visit the National Grand Theater. The spectacular glass and titanium 
National Grand Theater opened in 2007 in Tiananmen Square besides the Great 
Hall of the People. The egg-shaped Opera House, designed by French architect 
Paul Andreu.

Day 6: Beijing 
                                                                                          ( B/L/D ) 
 Today the first station is that you will climb the magnificent Great Wall of China. 
This ancient Chinese structure, stretching over 6,000 km of mountainous terrains, 
is the only man-made structure visible from the moon. It is certainly a challenge 
for every visitor when they climb the Great Wall. There is a popular phase, “If 
you have not climb the Great Wall, you are not considered good man”. After this, 
you will visit the majestic Tombs of Ming Dynasty Emperors. It is the 
underground palace of the Ming Emperors since the Dynasty move the capital to 
Beijing. After this, you will go inside to visit the Olympic ‘Bird Nest’, and ‘Water 
Cube’, where you also can feel the enthusiasm and Olympic spirit that 2008 
Beijing Olympic left .Later, you will see the Guo Zi Jian Building, which sees the 
overall education systems of China during the Yuan, Ming, and Qing Dynasty. 
You will also enjoy ride in Dang Dang Bicycle at Qian men, which is wonderful 
and funny time with your family and friends.

Day 7: Beijing          
                                                                                          ( B/L/D ) 
In morning, you will visit the Temple of Heaven, which is used by the late Ming 
and Qing Emperors, for the praying and worshipping to God and Heaven. It is the 
largest and the most beautifully formed temple in China. After this, we will go to 
see Zhengyangmen jian lou , then will take tricycle to Beijing Lao Hu Tong, a 
place of historic interest , enjoying the charm of the traditional city Beijing . Later 
you will visit silk City.

Day 8:BEIJING-SINGAPORE 
                                                                                                  ( B ) 

After breakfast, you will go the Yue Xiu Market for you last minute shopping. At 
specific place and time, a bus will send you to the Beijing airport for departure 
back to Singapore.
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